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7 noktada alım yapılacak
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Ofisi’nin, dün 2023 fındık 
alımlarına başlayacağı bil-
dirildi. Ofisin resmi inter-
net sitesinden ‘Fındık 
Alımlarına Başlıyoruz’ 
başlığıyla yapılan açıkla-
mada, kabuklu fındık 
alımı için randevu verme-
ye başlanıldığı, ilk etapta 
15 noktada başlayacak 
olan hasat alımlarının yo-
ğunluk durumuna göre bu 
sayı 60’a kadar çıkartıla-
cağı kaydedildi. TMO Gi-
resun merkez ve Tirebolu 

ilçesinde alımlara 28 
Ağustos Pazartesi günü 
(dün), Bulancak, Espiye, 
Görele, Dereli ve Güce il-
çelerinde ise 4 Eylül Pa-
zartesi günü başlayacak.

TMO %50 sağlam iç 
fındık esasına göre Gire-
sun kalite yağlı fındığın ki-
logramını 84, Levnat kali-
te fındığın kilogramını 
82.5, Sivri kalite fındığın ki-
logramını 80, Standart 
dışı fındığın kilogramını 
ise 75 liradan satın ala-
cak. (Dursun Onur)

Stratejik iş birliğine değer veriyor
Vali Mehmet Fatih Ser-

dengeçti, İl Jandarma Ko-
mutanlığı, Çevre, Şehirci-

geçti, İl Jandarma Komu-
tanlığını ziyaret etti. Sayın 
Valimiz Mehmet Fatih Ser-

lik ve İklim Değişikliği İl Mü-
dürlüğü, İl Özel İdaresi ve İl 
Emniyet Müdürlüğünü zi-

dengeçti’yi, ilgili Vali Yar-
dımcısı Mehmet Fikret 
Çavuş, Giresun İl Jandar-
ma Komutanı J. Kd. Albay 
Özgür Özer ve Jandarma 
personeli karşıladı. Tören 
Mangasını selamlayan 
Vali Serdengeçti, Jandar-
ma Şeref Defteri’ni imzala-
masının ardından Giresun 
İl Jandarma Komutanı J. 
Kd. Albay Özgür Özer ve 
yetkililerden bilgi aldı. Bu-
rada alınan kapsamlı bri-
fingde; güvenlik konuları, 
güncel operasyonlar ile jan-
darma biriminin öncelikli 
görevleri ve stratejik he-
defleri, detaylı bir şekilde 
paylaşıldı. Serdengeçti, 
jandarma personelinin öz-
verili çalışmalarını takdir 
ederken, şehir güvenliği-
nin sağlanmasında jandar-
manın rolünün büyük oldu-

yaret ederek, brifingler 
alıp, incelemelerde bulun-
du. İlk olarak Vali Serden-

ğunu vurguladı.
ŞEHRİN GELECEĞİ

İÇİN ÇEVRE VE 
ŞEHİRCİLİK

VURGUSU YAPTI
Ardından Vali Serden-

geçti, Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği İl Müdürlü-
ğüne ziyaret gerçekleştir-
di. Vali Serdengeçti’yi ilgili 
Vali Yardımcısı Dr. Davut 
Sinanoğlu, İl Özel İdare 
Genel Sekreter V. Erdem 
Kılavuz ile Çevre, Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği İl Mü-
dürü Sedat Kurnaz ve per-
soneller karşıladı. Çevre 
koruma, şehir planlaması 
ve çevre bilinci gibi konula-
rın ele alındığı brifingde, 
çevre yönetiminin ve sür-
dürülebilir kalkınmanın 
önemi vurgulandı. Sayın 
Valimiz, şehrin geleceği 
için çevre ve şehircilik ala-

nında atılacak adımların 
kritik olduğunu ifade etti.

“POLİS ŞEHİRDEKİ
GÜVENLİĞİN

TEMİNATIDIR”
Serdengeçit, İl Emniyet 

Müdürlüğüne de ziyaret 
gerçekleştirdi. Tören Man-
gasını selamlayan Vali Ser-
dengeçti, Emniyet Şeref 
Defteri’ni imzalamasının 
ardından emniyet çalışma-
ları, suçla mücadele ve tra-
fik güvenliği gibi konularda 
İl Emniyet Müdürü Recep 
Güzelyazıcı’dan brifing ala-
rak emniyet teşkilatının 
önemli görevlerini yakın-
dan inceledi. Serdengeçti, 
Emniyet teşkilatının şehir-
deki güvenliğin teminatı ol-
duğunu belirterek, emniyet 
personelinin özverisi ve 
gayretini takdir etti. 

(Giresun Valiliği)

Kara, Giresunlu bürokratlarla görüştü

etti. Kara, Türkiye Esnaf ve Sanatkârları 
Konfederasyonu Başkanı Bendevi Pa-
landöken ile de ziyaret ederek, esnaf ve 
sanatkârların sorunları üzerine bir gö-
rüşme yaptı. (Gülsen Dikgöz)

GESOB Başkanı Kara, Emniyet 
Genel Müdürü Erol Ayyıldız, Milli Eğitim 
Bakanlığı Strateji ve Geliştirme Başkanı 
Ercan Türk ile Ticaret Bakan Yardımcısı 
Sezai Uçarmak’ı makamlarında ziyaret 

AK Parti'ye katılımlar devam ediyor
14 Ağustos 2001 tari-

hinde Recep Tayyip Erdo-
ğan liderliğinde kurulan 
ve bugünlerde 22. yaşını 
kutlayan AK Parti Teşkila-
tına katılımlar gün geçtik-
çe artmaya devam ediyor.

11 milyon 241 bin 230 
kişiyle dünyada eşi ben-
zeri görülmeyen üye sayı-
sına mensup olan AK 
Parti, bu zaman dek çeşit-
li siyasi partilerde görev 
almış milletvekillerini, ba-
kanları, siyasi kişileri bün-
yesine katmayı sürdürü-
yor. AK Parti’nin 162. Ge-
nişletilmiş İl Başkanları 
Toplantısı’nda Cumhur-
başkanı ve AK Parti 

Genel Başkanı Recep Tay-
yip Erdoğan tarafından, 
Anavatan Partisi Kurucu 
Üyesi, 17.,18. ve 19. Dö-
nemlerde Milletvekilliği, 
47. Dönem Devlet Bakanı, 
48. Dönem Ulaştırma Ba-
kanlığı yapan Giresunlu 
İbrahim Özdemir’e parti ro-
zeti taktı. 15 Ağustos 1949 
Giresun Görele doğumlu 
olan Özdemir, Devlet 
Güzel Sanatlar Akademisi 
Mimarlık Bölümünü bitirdi. 
Serbest mimarlık ve müte-
ahhitlik, Milletvekilliği ile 
Devlet ve Ulaştırma Ba-
kanlıkları yapan Özdemir, 
evli ve iki çocuk babası. 

(Dursun Onur)
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Altına olan talebin son 
1 yıl içerisinde büyük oran-
da arttığına dikkat çeken 
Türkiye Esnaf ve Sanat-
karları Konfederasyonu 
TESK Genel Başkanı Ben-
devi Palandöken, “2022 yı-

de büyük bir oranda artmış 
durumda. Sahte altın en 
fazla sarrafiye ve zincir ta-
kılarda görülüyor. Aslında 
büyük bir yardımlaşma ör-
neğinin sergilendiği dü-
ğünlerde sahte altın vaka-
sının olması hem düğün sa-
hibini hem de misafirleri 
mahcup ediyor. Altının gü-
venilir yerden, güvenilir 
noktadan, tanıdığınız ku-
yumcudan alınmış olması 

lının Ağustos ayı başların-
da bin 16 lira olan gram 
altın şu anda bin 700 lira 
seyrinde gidiyor. Altına ya-
tırım yapan vatandaşları-
mızın son 1 yıl içerisinde 
yüzde 66 kazanç sağlama-

bu tür olumsuzlukların 
önüne geçmiş olacak” diye 
konuştu.

“DÜNYADA KİŞİ
BAŞINA DÜŞEN

ALTIN SATIN
ALIMINDA ÖN
SIRADAYIZ”

Altın yatırımının ülke-
mizde albenisinin yüksek 
olduğuna vurgu yapan Pa-
landöken, “Ülkemizin sos-
yal ve kültürel yapısı gere-

sının altında yatan en 
önemli etken, altın yatırı-
mının her dönem güvenli 
bir yatırım aracı olarak gö-
rülmesi. Fakat güvenli bir 
yatırım aracı olarak gördü-
ğümüz altının sahteciliği 

ği dünyada kişi başına en 
fazla altın satın alan ülke-
ler arasında başı çekiyo-
ruz. Genellikle özel günler-
de gram ve çeyrek altın 
çok fazla tercih ediliyor. 
Darphane’nin farklı ağırlık 
ve ölçülerdeki toplam altın 
üretimi geçen yılın ilk dört 
çeyreğine göre yüzde 
400’ün üzerinde artarak 10 
milyon adete yaklaştı. Ül-
kemizde 572 ton altın re-

zervi buluyor. Dünyada ise 
en fazla altın alan ülkeler 
arasında ilk 20 içerisinde 
yer alıyoruz. Ülkemiz için 
büyük bir önemi olan altın 
ticaretinde alırken ve sa-
tarken pişmanlık duyma-
mak için rengine, hafifliği-
ne, bükülüp bükülmediği-
ne, TSE belgesinin olup ol-
madığına mutlaka dikkat 
edilmeli” şeklinde belirtti. 

(TESK)

TESK'ten sahte altın uyarısı!
TESK Genel Başkanı Palandöken, mevsimsel olarak harmanların

kalktığı, bazı sebze ve meyvelerin sonlandığı ve düğünlerin
yapıldığı bir dönemde altına rağbetin arttığına dikkati çekti

Mısırda hasat başladı
“Piyasada fiyatlar geçen yılın da gerisinde seyrediyor”

Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği (TZOB) Genel Baş-
kanı Şemsi Bayraktar, ha-
sadı başlayan mısıra iliş-
kin yaptığı görüntülü basın 
açıklamasında üreticilerin 
fiyat beklentisi içerisinde ol-
duklarını vurguladı.

“Mısır hasadının önü-
müzdeki günlerde yoğun-
laşacak olmasına rağmen, 
fiyatlar bugünlerde geçen 
yılın fiyatlarının da gerisin-
de seyrediyor” diyen TZOB 
Genel Başkanı Bayraktar, 
basın açıklamasını şöyle 
sürdürdü:

“Mısır fiyatı geçtiğimiz 
yıl Toprak Mahsulleri Ofisi 
tarafından 23 Ağustos 
2022 tarihinde ton başına 
5 bin 700 lira olarak açık-
lanmıştı. Bugünlerde ise 
mısır fiyatları ton başına 5 
bin lira ile 5 bin 500 lira ara-
sında seyrediyor. Bu yıl ki 
üretim maliyetlerinin ve 
geçen yıl alım fiyatlarının 
gerisinde olan mısır fiyat-
ları üreticilerimizi endişe-
lendiriyor. Üreticilerimiz 
önümüzdeki günlerde yo-
ğunlaşacak hasatla birlikte 
fiyatların daha da gerile-
mesinden korkuyor.

Mısır üretimiyle ilgili bir 
diğer konu ise ürünün sa-
tılmasında sorun yaşan-
masıdır. Bu yıl buğdayda 
yaşanan sorunların ben-
zer şekilde mısırda da ya-
şanılacağı düşünülüyor. 
Özellikle küçük çiftçilerin 
ürününü bekletme imkânı 
yoktur. Borçla girdisini 
alan, borçla üretim yapan 
çiftçilerimiz hasatla birlikte 
ürününü satmak zorunda. 
Üretimin her geçen gün 
zorlaştığı bu dönemde çift-
çilerimiz mısır üretimini 
rekor seviyeye çıkardı. Üre-
timin artması sevindirici ol-
makla birlikte, artan üreti-
min bin bir emekle üretim 
yapan çiftçilerimizin refa-
hına da yansıması önemli-
dir. Bu anlamda yıl içerisin-
de ihtiyaç duyulan mısırın 
ithalatla tamamlanırken, 
yeni sezonda üreticinin de 
gelirinin korunması en 
başta planlanmalıdır.

Artan girdi fiyatları ile sı-
kıntılı bir sezon geçiren üre-
ticilerimizin zarar etmeme-
si için; Toprak Mahsulleri 
Ofisi piyasada gerileyen fi-
yatları dikkate almalı, mısır 
üretim maliyetlerini ve üre-
ticilerimizin geçimini dikka-
te alan fiyatını açıklamalı-
dır. Üreticilerimize ürünü-
nü pazarlamada sorun ya-

sı üreticinin elde ettiği geli-
re bağlıdır. Bilindiği üzere 
bu üretim sezonunda girdi 
fiyatlarının artmasıyla üre-
tim maliyetleri de oldukça 
arttı.

Girdi fiyatlarındaki ar-
tışlarla mısır maliyeti son 
bir yılda yüzde 43 oranın-
da artarak ton başına 6 bin 
140 lira olarak gerçekleşti. 
Bu maliyetlerde dikkate alı-
narak Toprak Mahsulleri 
Ofisi üreticinin gelirini ko-
ruyacak şekilde mısır fiya-
tını bir an önce açıklamalı-
dır.

Üreticinin mısır üreti-
minden elde ettiği gelirle 
geçimini sağlaması mısır 
üretiminde sürdürülebilirli-
ği sağlayacaktır. Mısır des-
tekleme priminin artırılma-
sı ise üretim artışını getire-
cektir.” (Gülsen Dikgöz)

şamayacağına yönelik 
açıklamalar yapmalı ve en-
dişeleri giderilmelidir.”

“Dünyada ve Türki-
ye’de mısır üretimi artıyor”

“Dünya toplam mısır 
üretiminin 2023/2024 se-
zonunda yüzde 6,4 oranın-
da artması bekleniyor. Dün-
yada mısır fiyatları son bir 
yılda yüzde 30 oranında 
geriledi. Nisan ayı sonuna 
kadar mısır ithalatında 
gümrük vergisinin sıfır ola-
rak uygulanmasıyla 4 ayda 
fazlaca ithalat yapıldı.

Bu yıl bahar yağışları ül-
kemiz genelinde mısır üre-
timi için faydalı oldu. Ancak 
ilerleyen yaz aylarında nor-
mallerin üzerinde artan 
hava sıcaklıkları verimi 
olumsuz etkiledi. Türkiye 
İstatistik Kurumu 1. tahmin 
sonuçlarına göre mısırda 
bu yıl geçtiğimiz yıl gerçek-
leşen 8 milyon 500 bin ton 
üretim bekleniyor.

Son yıllarda ekim alan-
larındaki artışın yanında 
verim miktarlarındaki artış 
mısır üretiminin önemli dü-
zeyde artmasına neden 
oldu. Son 5 yılda mısır üre-
timi yüzde 49 oranında 
arttı.

Ülkemizde 75 ilimizde 
mısır üretimi yapılıyor. Üre-
timde önde gelen illerimiz 
sırasıyla Konya, Adana, 
Şanlıurfa, Mardin, Kara-
man’dır. Ülkemiz mısır üre-
timinin yüzde 56,7’si bu il-
lerimiz tarafından gerçek-
leşiyor. Ülkemizde mısırın 
kullanım alanı da oldukça 
geniştir. Buna rağmen 
mısır en fazla hayvan yemi 
o la rak  ku l l a n ı l ı yo r.  
2021/2022 sezonunda 
mısır üretiminin yüzde 
83’ü yem sanayiinde kulla-
nıldı. Hayvancılıkta en 
temel girdilerden olan mı-
sırda üretimin daha da artı-

rılması önemlidir.”
“Artan tüketim ithalatla 

karşılanıyor”
“Artan üretim rakamla-

rına karşın tüketim rakam-
larının da artmasıyla mısır-
da ithalat halen devam edi-
yor. Ancak yapılan ithalatın 
ihtiyaç kadar yapılması 
önemlidir.

İthalat 2022 yılında 2 
milyon 983 bin ton olarak 
gerçekleşti ve mısır ithala-
tına ödenen döviz ilk kez 1 
milyar doları aştı.

2023 yılının ilk 6 ayında 
ise 1 milyon 505 bin ton it-
halat yapıldı. 2023 yılı 6 
aylık dönemde toplam ithal 
edilen mısırın yüzde 85’i 
Rusya Federasyonundan, 
yüzde 11’i ise Ukrayna’dan 
gerçekleşti.”

Yapılması gerekenler
“Mısır üretiminin artma-

ERASMUS+ ile AB hibe destekleri
Giresun'a gelmeye devam ediyor

hibe tahsisi gerçekleştirdi.
İl Milli Eğitim Müdürü 

Ertuğrul Tosunoğlu; Eras-
mus+ projelerine müdür-
lük olarak çok önem ver-
diklerini belirtti. Tosunoğ-
lu, il milli eğitim müdürlü-
ğünün okul eğitimi ve ye-
tişkin eğitimi alanında yü-
rütmekte olduğu iki adet 
akreditasyon projesine ek 
olarak okullarımızın da 
Erasmus+ pro je le rine 
dahil olmasından dolayı 
mutluluk duyduğunu söz-
lerine ekledi.

Erasmus+ projelerinin 
eğitim, öğretim ve kültürel 
ge li şim için önemine 
vurgu yapan Tosunoğlu 
projelerin hazırlanmasın-
da emeği geçen öğretmen 
ve idarecileri tebrik ederek 
başarılarının devamını di-
ledi. 

(Giresun İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü)

2023 yılı Erasmus+ 
Okul Eğitiminde Kısa Dö-
nemli Öğrenci ve Personel 
Hareketliliği faaliyeti kap-
samında sunulan proje 
tekliflerinin değerlendirme 
süreci tamamlandı. Sunu-
lan 1750 proje teklifinden 
uygunluk kriterlerini taşı-
yanlar içerik değerlendir-
mesine alınmış ve bağım-
sız dış uzmanlar tarafın-
dan değerlendirildi. İçerik 
değerlendirmesi sonu-
cunda ve mevcut bütçe im-
kânları çerçevesinde, 107 
proje teklifi hibe desteği al-
maya hak kazanmış, 10 
proje yedek olarak belir-
lendi. Bu bağlamda Gire-
sun’da Kanuni Ortaokulu 
"Dijital Sınıf Yönetiminde 
Öğretmen Becerilerinin 
Geliştirilmesi ve Öğrenci-
lerde Farkındalığı Oluştu-
rulması" isimli projesiyle 
"43.772 Avro" hibe almaya 

hak kazandı. Ayrıca 2023 
yılı Erasmus+ Akreditas-
yonuna Sahip Kuruluşlar 
için Öğrenci ve Personel 
Hareketliliği başvurularına 
ilişkin hibe tahsis süreci ta-
mamlandı. Yetişkin Eğitimi 
ve Okul Eğitimi alanların-
da akredite olan Giresun İl 
Milli Eğitim Müdürlüğüne 
tahsis edilen hibe miktar-
ları da belli oldu. Bu kap-
samda İl Milli Eğitim Mü-
dürlüğü, "Erasmus+ Prog-
ramı Okul Eğitimi Alanın-
da Erasmus Akreditasyo-
nuna Sahip Kuruluşlar İçin 
Öğrenci Ve Personel Ha-
reketliliği (KA121-SCH)" 
projesine "95.870 Avro", 
"Erasmus+ Programı Ye-
tişkin Eğitimi Alanında 
Erasmus Akreditasyonu-
na Sahip Kuruluşlar için 
Öğrenici ve Personel Ha-
reketliliği (KA121-ADU)" 
projesine "59.670 Avro" 

İşçi çocukları öğrenerek, sosyalleşiyor 

Bulancak Kaymakamı Ünal Koç, 
çocuk işçiliğinin önlenmesi kapsamında, 
mevsimlik fındık işçisi ailelerin çocukları-
na yönelik Güzelyalı Okulunda Çalışma 
ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı, Pikola 
Derneği ve ilçedeki paydaş kurumlar ta-
rafından gerçekleştirilen sosyal, kültürel, 

eğitsel ve sporsal programlara katıldı. 
Çocuklara program kapsamında, Bulan-
cak Kaymakamlığı Aile Destek Merkezi 
tarafından etkinlikle düzenleniyor. Kay-
makam Koç, etkinlikler hakkında bilgi ala-
rak, çocuklarla sohbet ederek, hediyeler 
verdi. (Gülsen Dikgöz)
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Eczacı olan Milletvekili 
Gezmiş, Sağlık Bakanı 
Fahrettin Koca'nın yanıtla-
ması için verdiği soru öner-
gesinde; yabancı bir ilaç fir-
masının organ nakli olan 
hastalar için hayati önem 
taşıyan ilacı Türkiye'ye ge-
tirmeyeceğini duyurduğu-
na yer verdi.

Mil letveki li Gezmiş, 
halk sağlığının tehlike al-
tında olduğunu belirterek, 

vatandaşlarımızın güvenli 
şekilde ilaçlara erişimin 
sağlanması amacıyla bir 
an önce önlem alınması ge-
rekmektedir” dedi.

Milletvekili Gezmiş'in 
Bakan Koca'ya yönelttiği 
sorular ise şöyle:

Son bir yıl içinde Türki-
ye’de hangi ruhsatlı ilaçlar 
piyasadan çekilmiştir? İlaç 
isimleri, üretici firmaları ve 
çekilme tarihleri nelerdir? 
Söz konusu ilaçların mu-
adilleri bulunmakta mıdır? 

“Beşerî tıbbi ürünlerin fi-
yatlandırılmasında kullanı-
lan Türk lirası cinsinden 1 
Euro değeri Temmuz ayın-
da yüzde 30,5 oranında art-
tırılarak 14,0387 TL olarak 
belirlenmiştir. Ancak reel 
döviz kurunun yarısından 
daha az olan ilaç avro kuru 
nedeniyle bazı firmalar Tür-
kiye’den çekilmeye başla-
mıştır. İlaç döviz kuru ile 
reel kur arasındaki derin 

Yeni nesil ilaçların ülkemi-
ze gelmemesi, ilaç avro ku-
runun düşük olmasından 
mı kaynaklanmaktadır? 

makas nedeniyle kanser-
den grip ilacına, kronik has-
taların kullandığı birçok 
ilaç piyasada bulunma-
maktadır. Son olarak bir ya-
bancı ilaç firması organ 
nakli olan hastalar için ha-
yati öneme sahip ilacı Tür-
kiye’ye getirmeyeceğini du-
yurmuştur. Söz konusu 
durum halk sağlığı açısın-
dan endişe vericidir. Halk 
sağlığının korunması ve 

İlaç yokluğunun önüne geç-
mek için bakanlığınızın al-
dığı önlemler nelerdir? Ha-
yati öneme sahip ilaçta, 

yerli sanayiyi güçlendir-
mek için atılan adımlar ne-
lerdir?

(Haber Merkezi)

CHP Giresun Milletvekili Elvan Işık Gezmiş, kronik hastaların kullanmak 
zorunda oldukları birçok ilacın piyasada bulunmadığını belirterek, 
bunun halk sağlığı açısından endişe verici olduğunun altını çizdi.

“Halkın sağlığı tehlikede!”

Şebinkarahisar'daki tarihi
sokak küllerinden doğuyor!

Giresun'un Şebinkara-
hisar ilçesinde Taşhanlar 
Arastaları Projesi kapsa-
mında yapılan Kültür ve 
Sanat Sokağı Projesi ha-
yata geçiyor. Şebinkara-
hisar'a renk katacak pro-
jede tarihi dükkanlar turiz-
me kazandırılacak.

Şebinkarahisar Bele-
diyesi Fen İşleri Müdürlü-
ğü tarafından ihale edilen 
Kültür ve Sanat Sokağı 
projesinde çalışmalar baş-
ladı.

48 İŞYERİ RESTORE 
EDİLECEK

Taşhanlar Arastaları 
kapsamında yapılacak 
olan Kültür ve Sanat So-
kağı Projesi'nde 48 işyeri-
nin restorasyon ve tadilat-
ları yapılacak.

BÖLGE TURİZMİNE 
KATKI SAĞLAYACAK

Projenin tamamlan-

masıy la Şebinkarahi-
sar'ın turizm anlamında 
da atılım yapması bekle-
niyor. Tarihi sokağın ta-
mamlanmasının ardından 
bölge turizmine katkı sağ-
laması bekleniyor.
2 ETAP PROJE 2024'TE 

TAMAMLANACAK
Şebinkarahisar Bele-

diye Başkanı Ömer Şen-
türk, yaptığı açıklamada, 
"İki etaplı yürütülecek 
olan projenin önümüzdeki 
yıl tamamlanması ile yeni-
lenen Taşhanlar ve Fatih 
Cami bölgenin eski ticari 
ve turistlik popülerliğine 
kavuşturulması hedefle-
niyor." dedi.
DOKAP VE BELEDİYE 
İŞBİRLİĞİ İLE YAPILI-

YOR
Başkan Şentürk, açık-

lamasında şu ifadelere 
yer verdi: "Fatih Cami 

önünde bulunan eski taş 
dükkanlar DOKAP ve Be-
lediyemiz işbirliğiyle çatı, 
camekan, baca, dış ay-
dınlatma ve sokak düzen-
lemesi çalışmalarına baş-
landı."

Şentürk ayrıca proje-
nin gerçekleşmesinde 
desteklerini esirgemeyen 
Sanayi ve Teknoloji Baka-
nı Mehmet Fatih Kacır’a 
da teşekkür etti. 

(Yeni Şebinkarahisar)

Örtüaltı Entegre ve Kontrollü Ürün Yönetimi,
İzleme ve Eğitim Projesi çalışmaları

Giresun İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğü tarafın-
dan örtüaltı entegre projesi 
hakkında açıklama yapıl-
dı. Müdürlükçe yapılan 
açıklamada şu ifadelere 
yer verildi:

“Tarım ve Orman Ba-
kanlığımızın “Tarladan Sof-
raya Güvenilir Gıda” mis-
yonu doğrultusunda kont-
rollü pestisit kullanımı ile 
kalıntısız yaş sebze üreti-
mini hedefleyen “Örtüaltı 
Entegre ve Kontrollü Ürün 
Yönetimi, İzleme ve Eğitim 
(EKÜY) Projesi” 2022 yı-
lında başlamış olup 2023 
yılında da Giresun Merkez 
Boztekke, Erikliman ve 
Cumhuriyet mahallesinde 
12 üretici ile yaklaşık 5 de-
karlık alanda örtüaltı sera-
larında yerel pazara sunu-
lan yaklaşık 25-30 ton do-
mates ile yürütülmektedir.

Projenin amacı; çevre-
nin ve doğal dengenin ko-
runması, sağlıklı ürün elde 
edilmesi ve pestisit kullanı-
mının kontrolü amacıyla 
üreticilerin kendi seraların-
da entegre mücadele 
prensipleri doğrultusunda 

logoları verilmiştir. Proje-
miz eğitim çalışmaları ve 
sera ziyaretleri ile devam 
etmektedir. “ (Giresun İl 
Tarım ve Orman Müdürlü-
ğü)

bilinçli üretim yapmalarını 
sağlamaktır. Bu amaçla İl 
Tarım ve Orman Müdürlü-
ğümüz teknik elemanları 
tarafından çiftçilerimizle bil-
gilendirme toplantıları ve 
düzenli aralıklarla sera zi-
yaretleri yapılarak, her üre-
ticiye Üretici Kayıt Defteri 
ve BKÜ Uygulama Belgesi 
verilmiştir.

İzleme amaçlı her üreti-
ciden ürünler hasat edil-
meden önce numune alı-

narak ilgili laboratuvarda 
kalıntı kontrolü yapılmıştır. 
Projede yer alan tüm üreti-
cilerimizin analiz sonuçları 
uygun bulunup, üreticileri-
mize ‘EKÜY Sertifikası’ ve 

Bulancak açıklarında Doğalgaz ve Petrol aranıyor
Doğalgaz ve petrol arama çalışmala-

rına son yıllarda hız veren Türkiye, Do-
ğalgaz ve petrol için sismik arama çalış-
malarını Bulancak açıklarında yürütü-
yor.

Bulancak Belediye Başkan Recep 
Yakar, sosyal medyadan yaptığı payla-
şımda; ‘Barbaros Hayrettin Paşa Yerli ve 

Milli Sismik Arama Gemisi İlçemiz açık-
larında doğalgaz ve petrol arıyor. Cum-
hurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Er-
doğan’ın daha önce müjdesini verdiği 
petrol ve doğalgaz arama faaliyetleri ile il-
gili inşallah en kısa sürede güzel haber-
ler alırız’ ifadelerini kullandı. 

(Haber Merkezi)



4 YEŞİL ÇOTANAK GAZETESİYEŞİL ÇOTANAK GAZETESİ

541 211 87 00

29 Ağustos 2023

Cumhurbaşkanı Yar-
dımcısı Cevdet Yılmaz, 
Türkiye Ziraat Odaları Bir-
liği’ni (TZOB) ziyaret etti. 
TZOB Genel Başkanı 
Şemsi Bayraktar ve bölge-
lerden gelen Ziraat Odası 
Başkanları, Sayın Yıl-
maz’a tarım sektörünün so-
runlarını ve çözüm önerile-
rini iletti.

“Tarım stratejik bir sek-
tördür”

Toplantı sonrası basın 
mensuplarına açıklama-
larda bulunan Cumhur-
başkanı Yardımcısı Cev-
det Yılmaz, TZOB Başkanı 
Şemsi Bayraktar ile tarım 
alanında genel meseleleri 
konuştuklarını belirterek, 
“Her bölgeden gelen tem-
silcimiz de kendi bölgesiy-
le ilgili meseleleri aktardı. 
Bunları bir rapor olarak da 
aldık. Tabii ikiye ayırmak 
lazım konuları; bir güncel 
konular var, bir de orta va-
deli daha yapısal hususlar 
var. Özellikle bu aralar bili-

fazla ağırlık vermeye çalı-
şıyoruz”

Toplulaştırma çalışma-
sının son derece önemli ol-
duğunu ifade eden Yılmaz, 
“Bunları tartıştık. Sulama 
yine gün de me gelen 
önemli diğer bir başlık 
oldu. Tarımdaki verimliliğin 
artırılmasında, sulama ko-
nusunun ne kadar kıymetli 
olduğunu, bu çerçevede 
Devlet Su İşlerinin yatırım-
larının öneminin altı çizildi. 
Farklı bölgelerden arka-
daşlarımız özellikle önce-
likli olan sulama konularını 
da gündeme getirmiş oldu-
lar. O konularla ilgili olarak 
da şunu ifade edebiliriz. Su-
lama gerçekten çok kıy-
metli. Toplam kamu yatı-
rımları içinde sulamaya gi-
derek daha fazla ağırlık 
ver me ye ça lı şı yo ruz. 
Ancak sulama projelerinin 
içinde de daha kısa sürede 
bitip üretim sağlayacak 
olan projeler yine öncelik-
lendi ri lecek. Onlardan 
elde ettiğimiz gelirlerle de 
yeni sulama projelerini des-
tekleme imkânımız olacak. 
Bu kapsamda GAP, DAP, 
GOP gibi projelerin de yine 
önem ve öncelik taşıdığı 
ifade edildi” dedi.

“Tarımda örgütlenme 
konuları da yine çok kıy-
metli”

Tarımla ilgili çiftçilere 
çok destek verildiğini belir-
ten Yılmaz, “Farklı başlık-
lar altında destekler var. 
Tarım Bakanlığımız bu ko-
nuları daha sistematik bir 
hale nasıl getiririz diye ça-
lışmalar sürdürüyor. Önü-
müzdeki toplantıda da bun-
larla ilgili yine başkanları-
mızla birlikte değerlendir-
meler yapacağız. Prensi-
bimiz şu; hükümet ve üreti-
ci birlikte bu işleri ele ala-
cak, tasarlayacak, etkileri-
ni de birlikte görüp tedbir 
alacak. Burada etki değer-
lendirme çalışmaları çok 
kıymetli. İyi niyetle yapılan 
bazı destekler bazen yan 
etkiler oluşturabiliyor. Hiç 
başlangıçta tahmin ede-
mediğiniz yan etkiler oluş-
turabiliyor. İşte bu yan etki-
leri de gideren, amaca hiz-
met eden destekler. Bir ta-
raftan da bunları biraz 
daha toplulaştırarak, sa-
deleştirerek, idari yükleri 
de azaltarak verilecek des-
teklerin anlamlı, önemli ol-
duğunu ifade etmek iste-
rim. Tarımda örgütlenme 
konuları da yine çok kıy-
metli. Bu çerçevede de 
yine odalarımızın işlevleri 
daha etkili bir şekilde gö-
revlerini yerine getirmeleri 
konularını da ele aldık” ifa-
delerini kullandı.

yorsunuz Orta Vadeli 
Program'la ilgili istişare sü-
recini devam ettiriyoruz. 
Hemen hemen bütün ke-
simlerle istişarelerimiz olu-
yor. Tarım sektörüyle ilgili 
olarak da bugün burada 
önemli bir toplantı yaptık. 
Ayrıca daha geniş farklı 
meslek kuruluşlarından, 
birliklerden arkadaşlarımı-
zın da katılacağı, Tarım Ba-
kanımızla birlikte organize 
edeceğimiz bir istişare top-
lantımız daha olacak. O da 
ay sonuna doğru gerçekle-
şecek. Böylece gelen ön-
celikleri, fikirleri Orta Vade-
li Programımıza yansıtma 
imkanımız olacak” diye ko-
nuştu.

Yılmaz, tarım ve gıda-
nın Rusya-Ukrayna savaşı 
son ra sın da daha da 
önemli olduğunu tüm dün-
yanın gördüğünü ifade ede-
rek, şunları söyledi:

“Ben geçmişte Kalkın-
ma Bakanıyken de hep 
söylerdim, tarım stratejik 

“Eylül ayında inşallah 
Orta Vadeli Programımızı 
toplumla paylaşmış olaca-
ğız”

Bir taraftan e-Devlet 
üzerinden çiftçilerin bürok-
rasisini azaltıcı çalışmalar 
yapıldığını belirten Cum-
hurbaşkanı Yardımcısı 
Cevdet Yılmaz, “Çiftçileri-
mizle bu alandaki örgüt-
lenmeler arasındaki bağı 
da tabii ki koruyarak bunla-
rı gerçekleştirmemizin 
önemi belirtildi. Çok fayda-
lı bir toplantı olduğunu 
ifade edebilirim. Bütün bu 
çalışmaların sonuçlarını 
orta vadeli programımıza 
genel çerçevede yansıta-
cağız. Eylül ayında inşal-
lah Orta Vadeli Programı-
mızı toplumla paylaşmış 
olacağız. Ardından ekim 
ayında da yine çok önemli 
bir politika dokümanımız. 
12'nci beş yıllık kalkınma 
planımızı Meclisimize arz 
edeceğiz ve bütün bunlar 
çerçevesinde de bütçe sü-
recini, 2024 yılı bütçesini 
Meclisimize takdim edece-
ğiz, arz edeceğiz” diye ko-
nuştu.

“Tarım kesimimizle di-
yalog içinde politikalarımı-
zı şekillendirmeye ve uy-
gulamaya devam edece-
ğiz”

Yapılacak çalışmaların 
faydalı olacağını belirten 
Cumhurbaşkanı Yardımcı-
sı Yılmaz, “Biz de buradaki 
tartışmalardan ve bize ve-
rilen belgelerden azami de-
recede istifade etme gay-
reti içinde olacağız. Tabii ki 
her şeyi bir anda yapmak 
mümkün değil. Belli bir 
süreç iç in de, aşama 
aşama buradaki önerileri 
hayata geçireceğiz. Bura-
da en kritik olan husus şu; 
kamu ve üretici, kamu ve il-
gili taraflar sürekli bir diya-
log içinde olmalı. Hangi 
adımı atıyorsak atalım ilgili 
taraflarla istişare içinde ol-
duğumuzda hem hata mar-
jını düşürüyoruz hem de 
sahiplenmeyi arttırmış olu-
yoruz. Biz de bu anlayış 
içinde tarım kesimimizle di-
yalog içinde politikalarımı-
zı şekillendirmeye ve uy-
gulamaya devam edece-
ğiz diyorum. Hepinize te-
şekkür ediyorum” dedi.

TZOB Genel Başkanı 
Bayraktar:

"Maliyetlerin yüzde 45 
civarında arttığı bir ortam-
da mısır fiyatlarının yüzde 
5,3 arttırılması kabul edile-
bilir değildir"

Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği (TZOB) Genel Baş-
kanı Şemsi Bayraktar, "Ma-
liyetlerin yüzde 45 civarın-

bir sektördür. Tarım sektö-
rü hiçbir zaman modası 
geçmeyecek bir sektördür. 
Tarım ve gıda konularında 
ülkelerin mutlaka çok iyi 
planlama yapması gereki-
yor. Bu konuları yukarıda 
etraflıca tartıştık. Özellikle 
üretim planlaması hem 
kendi ihtiyaçlarımızı karşı-
lamaya dönük hem de dış 
dünyayla ticaretimizde üre-
tim plan lamasının ne 
kadar önemli olduğunu bir 
kez daha yukarıda görmüş 
olduk. Ölçek meseleleri 
yine gündeme geldi. Ma-
alesef bizim tarım sektö-
ründe yeterli büyüklüğe, 
arazi büyüklüğüne sahip ol-
ma dı ğı mı zı bi li yo ruz. 
Miras yoluyla başka şekil-
lerde parçalanan araziler 
verimliliği de düşürüyor. 
Bu noktada miras huku-
kunda yapılan değişiklikle-
rin önemini bir kez daha ha-
tırlattı başkanımız.”

“Kamu yatırımları için-
de sulamaya giderek daha 

da arttığı bir ortamda mısır 
fiyatlarının yüzde 5,3 arttı-
rılması kabul edilebilir de-
ğildir" dedi. Yılmaz ile 
geniş kapsamlı bir toplantı 
yapma imkânı bulduklarını 
kaydeden Bayraktar, gö-
rüşmede tarım sektörünün 
sorunlarını masaya yatır-
dıklarını ve üretimde yaşa-
nan sorunları anlatma im-
kânı bulduklarını ifade etti.

Bayraktar, görüşmede 
özellikle üreticilerin yaşa-
dığı maliyet sorunlarını 
dile getirdiklerini belirte-
rek, "Dışa bağlı bir üretim 
yaptığımızı ifade ettik. Ma-
zotu dışarıdan alıyoruz, 
gübreyi dışarıdan alıyoruz, 
ilacı dışarıdan alıyoruz. 
Dışa bağımlı olduğumuz 
için de bu manada bu 
ürünlerin fiyatları arttıkça 
üreticilerin maliyetleri artı-
yor. Üreticimiz bazı ürün-
lerde para kazanamadığı 
zamanda aşırı borçlanmak 
zorunda kalıyor. Yani des-
tekleme bütçesinin arttırıl-
masını talep ettik." diye ko-
nuştu.

Sulama yatırımlarının 
da bu manada önemli ol-
duğuna işaret eden Bay-
raktar, verimliliği yakalaya-
bilme ve maliyetleri düşü-
rebilme adına sulama yatı-
rımlarının tamamlanması 
gerektiğini dile getirdi.

"Barajlarımızın da bir 
an evvel bitirilmesi lazım”

Bayraktar, sulama ma-
liyetlerinin düşürülmesinin 
çok önemli olduğunu vur-
gulayarak, "Yine sulama 
yatırımlarının rehabilitas-
yonunu istedik. Orada 
ciddi bir verim kaybımız 
var. Suyu kaynağından tar-
laya getirinceye kadar ve-
rimlilikte kayıplar yaşıyo-
ruz. Bu suların kapalı bir 
sistemle getirilmesi lazım. 
Barajlarımızın da bir an 
evvel bitirilmesi lazım. Bu 
önemli bir yapısal sorun ve 
çiftçimize özellikle kurak-
lıkla boğuşan çiftçimize 
çok ciddi bir maliyet getiri-
yor. Bu yatırımların bitiril-
mesi konusunda da yar-
dımcı olacaklarını ifade et-
tiler." şeklinde konuştu.

Parçalı arazilerde üre-
tim yapan çiftçilerin ekono-
mik faaliyette bulunamadı-
ğına dikkati çeken Bayrak-
tar, arazi parçalanmasının 
önüne geçilmesi ve toplu-
laştırma çalışmalarının 
hızlı bir şekilde tamamlan-
ması konusunda Yılmaz'a 
taleplerini ilettiklerini söy-
ledi.

"Mısır ihtiyacımızın ta-
mamını biz üretimle karşı-
layamıyoruz”

Bayraktar, bu yapısal 
sorunların yanında özellik-

le gençleri tarım sektörün-
de tutamadıklarını kayde-
derek, "Gençlerimiz bitki-
sel veya hayvansal üretim-
deki kazançların yetersizli-
ğine bağlı olarak göç edi-
yorlar. Dolayısıyla hem kır-
sal kalkınmayı sağlayarak 
hem üretici gelirlerini artı-
rarak hem de gençlerimize 
pozitif ayrımcılık yaparak 
bu kesimi tarımda tutma-
nın önemli olduğunu aktar-
dık." ifadelerini kullandı.

Üreticilerin para kazan-
ma yönünden sıkıntı yaşa-
dığı ürünler konusunun da 
görüşmede dile getirildiği-
ni belirten Bayraktar, şöyle 
konuştu:

"Mısır fiyatlarıyla da ala-
kalı görüşlerinizi ifade 
ettik, bizi dinlediler ve yar-
dımcı olacaklarını ifade et-
tiler. Geçen sene 5 bin 700 
lira olarak açıklanan fiyat 
bu sene 6 bin lira olarak 
açıklandı. Yüzde 5,3 civa-
rında bir artış var. Çiftçileri-
miz sürekli bizi arayıp 
'Başkanım bu fiyat şaka 
mı?' diyorlar. Geçen sene 
üç milyon tona yakın mısır 
ithal ettik ve 1 milyar dolar 
ödedik. Bu senenin 6 ayın-
da aşağı yukarı 1,5 milyon 
ton mısır ithal ettik. Mısır ih-
tiyacımızın tamamını biz 
üretimle karşılayamıyoruz. 
Şu anda üretime ihtiyacı-
mız var. Eğer biz üreticimi-
zi bu sene destekleyemez-
sek seneye mısır üretimin-
den kaçacaktır. Mısır ko-
nusunda üreticileri rahat-
latma adına bu kararın re-
vize edilmesi gerektiğini 
dile getirdik. Bu konuda 
yardımcı olacaklarına ina-
nıyorum. Aksi takdirde se-
neye çok yoğun bir şekilde 
mısır ithalatıyla karşı kar-
şıya kalabiliriz. Maliyetle-
rin yüzde 45 civarında art-
tığı bir ortamda mısır fiyat-
larının yüzde 5,3 arttırıl-
ması kabul edilebilir değil-
dir."

"Yangında mağdur olan 
çiftçilere yardım için talep-
te bulunacağız”

Bayraktar, konuşması-
nın ardından gazetecilerin 
sorularını da yanıtladı. Ça-
nakka le'deki yangının 
tarım arazilerine etkisine 
yönelik bir soru üzerine 
Bayraktar, orman yangın-
larının tarım arazilerine de 
ciddi zararlar verdiğini 
ifade etti.

Zarar tespit çalışmala-
rını ziraat odaları ile tarım 
ve orman il müdürlükleri ta-
rafından yapılacağını kay-
deden Bayraktar, mağdur 
olan çiftçilere de gerekli 
yardımların yapılması ko-
nusunda talepte buluna-
caklarını aktardı. (TZOB)

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz TZOB'u ziyaret etti

Göksu Travertenleri yerli ve
yabancı turistlerin uğrak noktası

Giresun’un Pamukkale'si ola-
rak adlandırılan Göksu Traver-
tenleri yerli ve yabancı turistler 
yoğun ilgi gösteriyor.

Giresun'un Dereli ilçesinde 
bulunan "Göksu Travertenleri" 
turkuaz ve beyaz renkleriyle gö-
renleri kendine hayran bırakıyor.

Dereli’nin Pınarlar Köyü’ 
ndeki travertenler hava sıcaklık-
larının artmasıyla birlikte serinle-

mek isteyen yerli ve yabancı tu-
ristlerin uğrak noktası oldu.

Göletlerin arasında ziyaretçi-
ler için oluşturulan yürüyüş yolla-
rı farklı renk skalasıyla görsel bir 
ahenk oluşturuyor.

Çocukların gözde mekânı ha-
line gelen Göksu Travertenleri, 
Giresun’un kültür ve turizmine 
katkısıyla dikkat çekiyor. 

(Haber Merkezi)
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GİRESUN TİREBOLU ASM-TSM DOĞALGAZ DÖNÜŞÜM İŞİ yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Ka-
nununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik or-
tamda EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2023/878579
1-İdarenin
a) Adı : İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ SAĞLIK BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi : Osmaniye Mah. Yüzbaşısuyu Cad. Hastane Sok. No:11 Merkez/GİRESUN 28100 
GİRESUN MERKEZ/GİRESUN
c) Telefon ve faks numarası : 4542602000 - 4542602055
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası : 
https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı : GİRESUN TİREBOLU ASM-TSM DOĞALGAZ DÖNÜŞÜM İŞİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : 1 Kalem Götürü Bedel GİRESUN TİREBOLU ASM-TSM DOĞALGAZ DÖ-
NÜŞÜM İŞİ
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : GİRESUN TİREBOLU ASM-TSM BİNASI
ç) Süresi/teslim tarihi : Yer tesliminden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 10 gün içinde
yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 06.09.2023 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : Osmaniye Mah. Yüzbaşısuyu Cad. 
Hastane Sk. No:11 Merkez / GİRESUN Sağlık Müdürlüğü Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kriter-
ler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı un-
surlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranla-
rına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt yüklenicilere 
yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından 
fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret odası bünyesinde bu-
lunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir ta-
rafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesin-
tisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen bedelin % 
50 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren bel-
geler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak mühendislik ve mi-
marlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
Yapım İşlerinde İş Deneyiminde Değerlendirilecek Benzer İşlere Dair Tebliğde Yer Alan C.II Grup Isıt-
ma-Soğutma, Havalandırma ve İklimleme Tesisat İşleri benzer iş olarak kabul edilecektir
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
Makine Mühendisi
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, 
e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife 
ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, anahtar teslimi götürü bedel üzerinden vereceklerdir. İhale sonucu üzerine ihale 
yapılan istekliyle anahtar teslimi götürü bedel sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici te-
minat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

(Basın:ILN01881466)Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de 

GİRESUN TİREBOLU ASM
TSM DOĞALGAZ DÖNÜŞÜM İŞİ

İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ
SAĞLIK BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI

Faal Muhtarlar Derneği'nden FKB yönetimine tepki!
Giresun Faal Muhtarlar 

Derneği’nden FİSKOBİR-
LİK’in düşük fiyattan fındık al-
masına tepki.

Faal Muhtarlar Derneği 
Başkanı Hadi Karabulut, “fın-
dık sektöründe köklü ve bir 
üretici kuruluşu olan FİSKO-
BİRLİK’ten Toprak Mahsulleri 
Ofisi tarafından açıklanan 
fiyat civarında bir alım fiyatı 
beklerdik. Ama görüyoruz ki, 
FİSKOBİRLİK TMO’ya yakın 
bir fiyatı bırakın bu sezon ser-
best piyasanın da altında 
ürün satın aldığını görüyor ve 
takip ediyoruz. Artık FİSKO-
BİRLİK’in başında mevcut hü-
kümete mensup bir milletve-
kili bulunmakta. FİSKOBİR-
LİK’in bir ayağı artık hükü-
mette ise ona göre hareket 
edilmeli ve ona göre alım po-
litikaları ile alım fiyatı belirlen-
meli” açıklamasında bulun-
du.

Faal Muhtarlar Derneği 

se ya yardan yada serden geçme 
zamanı geldi ve geçmeye başla-
dı. Görüyoruz ki, artık siyasi kart-
viziti sayın Bayraktar’ın elini, ko-

Başkanı Karabulut, “Herkes 
oturduğu koltuğun hakkını 
vermeli ve ona göre davran-
malı. Giresun Faal Muhtarlar 
Derneği olarak, başında AK 
Parti Sakarya Milletvekili ve 
TBMM Fındık Çalışma Grubu 

lunu bağlıyor. Siyasi kimliği ağır 
basıyor, FİSKOBİRLİK ile ilgili 
artık çıtı çıkmıyor. Sayın Bayrak-
tar bir önce kurum önünü açmalı 

Başkanı Lütfi Bayraktar’ın bu-
lunduğu FİSKOBİRLİK’in bu-
günden tezi yok ortak ve üre-
ticileri memnun edecek bir 
alım fiyatı açıklamasını bekli-
yoruz. FİSKOBİRLİK’te TMO 
bandında bir fiyat açıklasın 
ki, bizde atalarımızın, dede-
lerimizin kurduğu birliğimize 
ürün teslim edelim” dedi.

“BIRAKMAK VEYA
KURUMUN

ÖNÜNÜ AÇMA
ERDEMLİKTİR”

Faal Muhtarlar Derneği 
Başkanı Karabulut, Lütfi Bay-
raktar’ın AK Parti Milletvekili 
seçildikten sonra “devlet mü-
dahil alım yapacaksa bunu 
FİSKOBİRLİK üzerinden yap-
malı, FİSKOBİRLİK müdahil 
alımlara bilgi ve tecrübesiyle 
hazır” yönünde açıklamaları 
daha ağzına dahi almadığını 
hatırlatarak, “demek ki, bir kol-
tukta iki karpuz olmuyormuş. 
Sayın Bayraktar’ın tabiri caiz-

veya seçimli olağanüstü genel 
kurul kararı almalıdır” diye ko-
nuştu. 

(Faal Muhtarlar Derneği)

Can dostlarımız için besleme
noktalarına su takviyesi yapılıyor

doldurularak takviyeleri de 
yapılıyor. Öte yandan hay-
van barınağına ise hayvan-
ların sağlık kontrolleri ve ba-
kımları için ameliyathane 
röntgen, biyokimya ve he-
mogram cihazları alınırken, 
barınakta 80 metrekare kedi 
evi ve 7 bölmeli hasta köpek-
ler için hasta yatar yerleri de 
yer alıyor.

Belediye yetkilileri yaptığı 
açıklamada, “Can dostları-
mızı bu sıcak havalarda 
unutmuyoruz. Şehrimizin 
farklı noktalarına can dostla-
rımız için mama ve su kapla-
rını içeren beslenme odakla-
rı yerleştirmiştik. Besleme 
noktalarını kontrol ederek ek-
sikleri gideriyoruz. Onlar için 
bu sıcak havalarda kapımı-
zın önünde bir kap su bulun-
duralım” dedi. (Dursun Onur)

Giresun Belediyesi, ülke-
mizi etkisi altına alan sıcak 
havalarda içecek su bulmak-
ta zorlanan can dostlarımız 
için düzenli olarak besleme 
noktalarında su kaplarını 
kontrol ederek boş olanları 
dolduruyor.

Kedi ve köpeklerin kolay-
ca ulaşabilecekleri şekilde di-
zayn edilen ve hayvanların 
yoğun olarak yaşadığı böl-
gelere monte edilen besle-
me odakları, Giresun Beledi-
yesi Veteriner İşleri Müdürlü-
ğü ekipleri tarafından su ile 

32 köyün su şebekeleri yenileniyor

Şube Müdürü Mesut Yıldırım 
hasar gören bölgelerde ince-
lemelerde bulundu.

İnce le me ler so nun da 
önce hasar gören yol ile birlik-
te eş zamanlı olarak su şebe-
kelerinin yenilenmesi ve sel 
tırmığı yapılması için çalış-
ması başlatıldı. 

(Giresun İl Özel İdaresi)

Geçtiğimiz günlerde yaşa-
nan şiddetli yağışın ardından 
zarar gören su depoları ve 
bağlantı hatları yenilenerek 
köylerin hizmetine sunula-
cak.

Giresun merkezdeki 32 
köyün içme suyu ihtiyacını 
karşılayacak olan projede, 
meydana gelen son selden 

hasar gören yerlerin tespiti ve 
iyileştirme çalışmalarının ye-
niden başladığı bildirildi.

Giresun İl Özel İdaresi ta-
rafından gerçekleştirilen pro-
jeye yönelik olarak İl Genel 
Mec li si Baş ka nı Ahmet 
Şahin, DSİ Şube Müdürü 
Hamdi Kotan, Plan Proje Mü-
dürü Zülfikar Zunluoğlu, Yol 
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              TRENDYOL 1. LİG PUAN DURUMU

       TAKIMLAR O G B M A Y AV P

1 EYÜPSPOR 3 3 0 0 8 0 8 9

2 MANİSA FK 3 2 1 0 4 1 3 7

3 ŞANLIURFASPOR 3 2 1 0 5 3 2 7

4 GENÇLERBİRLİĞİ 3 2 1 0 3 1 2 7

5 ÇORUM FK 3 2 0 1 5 3 2 6

6 SAKARYASPOR 3 1 2 0 2 1 1 5

7 KEÇİÖRENGÜCÜ 3 1 1 1 1 1 0 4

8 BODRUM FK 3 1 1 1 1 1 0 4

9 GİRESUNSPOR 2 1 0 1 2 1 1 3

10 ADANASPOR 3 1 0 2 3 3 0 3

11 ALTAY 3 1 0 2 4 5 -1 3

12 KOCAELİSPOR 3 1 0 2 3 6 -3 3

13 BANDIRMA SPOR 2 0 2 0 1 1 0 2

14 ERZURUMSPOR 3 0 2 1 2 3 -1 2

15 ÜMRANİYESPOR 3 0 2 1 2 3 -1 2

16 BOLUSPOR 3 0 2 1 1 3 -2 2

17 GÖZTEPE 3 0 1 2 1 3 -2 1

18 TUZLASPOR 3 0 0 3 0 9 -9 0

               4 .  H A F T A  M A Ç  P R O G R A M I

A D A N A S P O R -  K O C A E L İS P O R

M A N İS A  F K  -  T U Z L A S P O R

B O L U S P O R  -  A .K E Ç İÖ R E N G Ü C

B A N D IR M A  - S A K A R Y A S P O R

E Y Ü P S P O R  -  G İR E S U N S P O R

B O D R U M  F K  -  Ü M R A N İY E S P O R

A L T A Y  -  G Ö Z T E P E

Ç O R U M  F K  -  G E N Ç L E R B İR L İĞ İ

Ş A N L IU R F A S P O- E R Z U R U M S P O R  

               3 .H A F T A  M A Ç  S O N U Ç LA R I

E R Z U R U M S P O R- M A N İS A  F K

G Ö Z T E P E- Ç O R U M  F K

T U Z LA S P O R- E Y Ü P S P O R

S A K A R Y A S P O R- Ü M R A N İY E S P O R

G E N Ç LE R B İR L İĞ İ- B O D R U M  F K

B O LU S P O R- Ş A N LIU R F A S P O R

K E Ç İÖ R E N G Ü C Ü- A D A N A S P O R

K O C A E LİS P O R- A LT A Y

G İR E S U N S P O R- B A N D IR M A  S P O R

“Son 10 senesi incelenmeli”
Eski Başkan Çırak; "Gi-

resunspor'un son yıllarda 
planlamasını çok yanlış 
yaptığını düşünmekteyim. 
Transfer leri gelir lerine 
göre yapmadı. Ayağını yor-
ganına göre uzatmak zo-
rundasınız.

var, Giresunspor denilince 
elinden geleni yapmaya ça-
lışan. Ancak şimdi onların 
da çekimser kaldıkları 
hatta Giresunspor'a yar-
dım etmeye sıcak bakma-
dıklarını duyuyorum. Her-
kes verdiği paranın nereye 

Defalarca anlatmamıza 
rağmen, ikazlarda bulun-
mamıza rağmen bütçeye 
göre hareket edilmedi. 
Öyle olunca kulübümüz 
maalesef böyle sıkıntılar 
yasıyor. Bence Giresuns-
por'un son 3-5 senesi, 

gittiğini elbette bilmeli. Son 
yıllarda maalesef yönetim-
ler anlamsalı olarak değişi-
yor. Kongre karar alan yö-
netim, ya kendi içinden bir 
aday gösteriyor, ya da ken-
dine yakın birini. Bu da ka-
falarda soru işareti oluştu-
ruyor ister istemez. Çünkü 
geçmişe yönelik hesap 
soran olmuyor. Bugün 
borç 100 ise yarın 200, son-
rası gün ise 300 oluyor. 
Bunda da en büyük zararı 
Gi resunspor gö rüyor" 
dedi.

GÖZÜME UYKU 
GİRMİYOR

Benim geceleri gözü-
me uyku girmiyor. Gire-
sunsporumuz’da Eskişe-
hirspor, Mersin İdman 
Yurdu, Karabükspor gibi 
tarih olacak diye korkuyo-

hatta 10 yıl incelenmelidir.
Örneğin eskiden Gire-

sunspora is tanbul'dan 
yoğun bir destek geliyordu 
ama maalesef o destek 
takım Süper Ligdeyken 
bile olmadı. Birçok iş insa-
ni arkadaşım, büyüklerim 

rum. İnşallah öyle olmaz 
ve Efsanemiz eski günleri-
ne döner. Dediğim gibi Gi-
resunspor'un son 10 yılı in-
celenmeli. Nereye ne har-
candıysa, kim ne verdiyse 
herkes bilmeli. Hatalı olan 
var ise de cezasını çekme-
li. O dönemde görev yapan 
yönetimlerin de bu soruş-
turmalara yardımcı ola-
caklarına inanıyorum. Bu-
rada söz konusu Gire-
sunspor.

Çoluğunun çocuğunun 
rızkını keserek Giresuns-
por'a yardımcı olanların da 
eskiden duyduklar güveni 
yeniden duyabilmeleri için 
bu incelemelerin yapıla-
ması gerekir. Ben hep zor 
şartlarda görev alan bir 
başkanım. Benim döne-
mim için yapılan inceleme-

lerden çok şükür hep bası-
mız dik çıktık.

Sadece ben değil tüm 
yönetici arkadaşlarım da 
öyle. Biz kendimizi akla-
mak için mahkemeye baş-
vurduk ve adalet bizi haklı 
buldu. Bazı çevreler bizi 
yıpratmak için karalama 
yaptı ve dediler ki 'Bunlar 
para pesinde'. Ama ger-
çeklerin zamanla ortaya 
gikma gibi bir durumu var. 
Biz verdigimiz parayı mah-
kemede ispatladık ama ku-
lüpten geri almadık. Mah-
keme tutanaklar halen ben 
de duruyor. Parayı alıp al-
madığımız da kulüp muha-
sebesinde mevcut tur. 
Bütün yönetimler de bence 
aynı şeyi yapmalı şeklinde 
konuştu. 

(Zafer Akten)

Giresunspor’un eski Başkanı Osman Çırak
katıldığı bir TV programında kulübün son
10 yılının incelenmesi gerektiğini söyledi.

Halil İbrahim Önal iddialı
Giresunspor'da yapılacak olan olağanüstü genel kurulda

başkan adayı olduğunu açıklayan eski yöneticilerden
Halil İbrahim Önal, tüm çevrelerden destek beklediğini belirtti.

Önal, yaptığı açıkla-
mada, bir süredir maddi 
ve manevi zor zamanlar-
dan geçen Giresuns-
por’un yerinin Süper Lig 
olduğunu ifade ederek, 
“Giresunspor bizim için 
vazgeçilmez değerdir. Bir 
süredir maddi ve manevi 
zor zamanlardan geçen 
Gi re suns por ’un yeri 
Süper Lig’dir. Çok müca-
dele edeceğiz, çok zorla-
nacağız ama Giresuns-
por’u hakettiği değere ka-
vuşturacağız. Yeşil be-
yazlı takımımız için elim-
den geleni yapacağım. 
Giresunsporun yapılacak 

görevimizi teslim edece-
ğiz. Büyük bir borcun altı-
na girdiğimizin farkında-
yım ama biliyorum ki bu 
yükün altından kalkaca-
ğız.”

Önal, Giresunspor için 
tüm çevrelerin desteğini 
beklediğini de sözlerine 
ekledi. (Haber Merkezi)

olan olağanüstü kongre-
sinde kulüp başkanlığı 
için adaylığımı açıklıyo-
rum. Bu kararı almama 
ve açıklama vesile olan, 
benden desteklerini esir-
gemeyen aileme ve arka-
daşlarıma teşekkür edi-
yorum” dedi.

“Biz bu yola çıkarken 
Giresunspor sevdamızı, 
yüreğimizi ortaya koya-
rak çıkıyoruz. Ortak sev-
damız Giresunspor’u ha-
kettiği değere kavuştur-
mak ve yerimizi korumak 
için çıkıyoruz” diyen 
Önal, şunları dile getirdi:

“Şehrimizin en önemli 

iki değerinden biri olan Gi-
resunspor için kısa, orta, 
uzun vadeli planlarımız 
var. Biz geçici olarak gel-
meyeceğiz. Biz hakika-
ten Giresunspor’u Süper 
Lige çıkarmak ve yerimizi 
korumak için geleceğiz. 
Eğer ki yapamazsak o 
zaman alnımızın akıyla 

Onurcan henüz belirleyemedi
Giresunspor’da ilk etap ça-

lışmaları sonunda yönetimle 
yaptığı görüşmenin ardından 
dört milyon lira getirerek ser-
best kalan Onurcan Piri, 
henüz yeni adresini belirleye-
medi

Onurcan’ın adı Çaykur Ri-
zaspor ve Kayserispor takım-
ları ile anılıyordu. Kayseri ekibi 
transfer yasağını henüz kaldı-
ramadı. Transfer süresinin bit-
mesine az bir süre kalırken, 
Onurcan’ın da yeni adresini bir 
yada iki güne kadar açıklan-
ması bekleniyor. (Spor28)
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